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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 15 oktober.

Beste inwoner
Vlaamse veerkracht is geen hol begrip in Evergem. We mogen zelfs spreken over Evergemse veerkracht! Zes maanden na de 
lockdown doen we er samen alles aan om onze samenleving, lokale economie en sociaal/cultureel leven zo goed mogelijk 
op de rails te houden. En dat alles binnen het federale veiligheidskader.

Het kriebelt bij iedereen om de draad van ons oude leven weer op te pikken. We zijn 
er zeker van dat de beleidsinitiatieven die onze N-VA’ers namen, daartoe bijdragen. 
Onze mandatarissen en bestuursleden hopen jullie allen zo snel mogelijk opnieuw 
te mogen ontmoeten op een winterterras, culturele activiteit, lokale winkel of ergens 
anders in Evergem.

Terug naar school! (p.3)N-VA doet Evergem tijdens de winter bruisen (p.2)

Chris Ranschaert
Voorzitter

Samen volhouden!
Het coronavirus blijkt een ontzettend taaie tegenstander. De situatie in Evergem is vrij positief 
in vergelijking met die in onze buurgemeenten, zeker als Gentse randgemeente. Maar we besef-
fen dat het tij snel kan keren.

We lijsten hieronder nog eens de belangrijkste maatregelen op. Draag zorg voor elkaar en geniet 
van alle mooie, kleine momenten. Dank voor jullie inzet en begrip.

Was regelmatig uw handen

Ga extra voorzichtig om met 
personen uit risicogroepen

Joeri De Maertelaere
Burgemeester

Draag een mondmasker op 
plaatsen waar dat verplicht is

Hou zoveel mogelijk afstand en 
vermijd drukke plaatsen

Laat u testen bij een terugkeer 
uit het buitenland

Werk mee aan het onderzoek 
indien u daar vragen over krijgt
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N-VA laat Evergem ook tijdens de winter bruisen
Genieten van een frisse pint of hapje met vrienden of familie is een van de typerende karakteristieken van ons, Vlamingen.  
Omdat de Evergemnaar een bruisende en sfeervolle gemeente verdient, stelde onze schepen Kathleen Depoorter een terrassen-
plan voor op de gemeenteraad. Dit plan werd goedgekeurd en zou in de zomer van 2020 voor het eerst in werking treden.

De coronacrisis gooide ons leven echter letterlijk en  
figuurlijk overhoop. Eenzaamheid, familie en vrienden 
moeten missen en de sluiting van horecazaken zorgden voor 
ongezien lege taferelen in de straten van onze gemeente.  
Van zodra de lockdown voorbij was, stelden onze N-VA’ers 
voor om de inname van pleintjes en delen van straten toe 
te laten. Ook grotere terrassen voor horecazaken in onze 
dorpskernen hoorden daarbij.

Zomerterrassen worden winterrassen
De terrassen werden deze zomer druk bezocht en dat deed 
ons plezier. Daarom wil schepen Kathleen ze ook deze  
winter laten staan. “Met het winterterrassenplan willen  
we gaan voor een maximale gezelligheid in onze gemeente.  
De samenhang tussen onze inwoners en de kracht van onze 
ondernemers zijn voor een brede volkspartij als N-VA van 
het allergrootste belang.”

Samenstelling Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst
Sinds het begin van deze bestuursperiode zijn alle gemeenteraadsleden ook 
OCMW-raadslid. De OCMW-raad, of Raad voor Maatschappelijk Welzijn, 
bepaalt het beleid van het OCMW.

Daarnaast neemt het Bijzonder Comité Sociale Dienst beslissingen over 
de individuele maatschappelijke dienstverlening en het verlenen van het 
leefloon. Het comité vergadert om de drie weken op dondernamiddag. 
Schepen Patrick Huyghe is voorzitter van het Bijzonder Comité Sociale 
Dienst. Ook Margot Colpaert, Annie Van Huffel en Christa Raes zetelen in 
het BSCD. Van de acht raadsleden vaardigt de N-VA er dus drie af.

Omdat de vergaderingen niet toegankelijk zijn voor het publiek, staan de 
leden van het comité niet vaak in de spotlights. Via deze weg willen we dat 
toch even doen.

 Volksvertegenwoordiger en schepen van Middenstand Kathleen 
Depoorter trekt het zomerterrassenplan ook komende winter door.

 Boven: Margot Colpaert en Christa Raes.  
Onder: Annie Van Huffel en voorzitter Patrick Huyghe.

De Warmste Week
In dit bijzondere jaar is het jammer genoeg niet mogelijk om geld in te zamelen 
voor de Warmste Week. N-VA Evergem wil dus graag op een andere manier haar 
steentje bijdragen.

Onze bestuursploeg zal daarom samenwerken met Het Rode Kruis. We willen de 
Evergemnaars, via sociale media en brieven, oproepen om bloed te geven in het 
najaar van 2020. Bloedgevers die lid zijn van N-VA Evergem ontvangen bovendien 
een leuke attentie. Mensen die meer willen weten over de bloedgiften kunnen steeds 
bij onze mandatarissen terecht. Het is beter bloed te geven dan te krijgen!
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Terug naar school! 

Annie Van Huffel 
•  Lid Bijzonder Comité Sociale Dienst
•   Kleuterbegeleidster VBS De Bijenkorf 

Sleidinge

“Op 1 september zag ik heel wat emoti-
onele mama’s en papa’s die stiekem een 
traantje wegpinkten, terwijl hun harten-
diefje afscheid nam en onbevreesd de 
school binnenstapte. De vrolijk, speelse 
kinderen zagen na al die moeilijke coro-
namaanden eindelijk hun vriendjes terug. 
Het eerste speelkwartier kon er niet snel 
genoeg zijn.”

“De leerkrachten begonnen vol goede 
moed en met hernieuwde energie aan de 
eerste schooldag. Ook de directeur keek, 
na lange en moeilijke voorbereidingen, 
fier toe. Terwijl ik iedereen observeerde 
en de sfeer van kracht, optimisme en 
energie voelde, besefte ik: wat heb ik dit 
gemist!”

“Laten we er samen een onvergetelijk en 
veilig schooljaar van maken!”

Bodine Gillis
•  Bestuurslid
•  Student Rechtspraktijk aan 

HoGent

“Ik start dit schooljaar aan mijn laat-
ste jaar van mijn bacheloropleiding. 
We mogen op onze hogeschool ab-
soluut niet klagen over het verloop 
van de lessen en de examenregeling 
tijdens de COVID-epidemie. Toch 
blijft het moeilijk om in te schatten 
hoe het komende academiejaar er 
exact zal zien.”

“De school focust zich vooral op de 
opvang van de startende studen-
ten. Zij kregen ‘code geel’, dat wil 
zeggen dat de onderwijsactiviteiten 
op de campus zullen doorgaan, mits 
het dragen van een mondmasker. 
Voor tweede- en derdejaarsstu-
denten blijven er nog verschillende 
scenario’s mogelijk, dus het is nog 
even wachten op duidelijke richtlij-
nen.”

Trui Denolf
•   Gemeenteraadslid
•  Leerkracht en leerlingenbegeleider in 

Sint-Franciscus Evergem

“Het coronavirus stelde ons met z’n allen 
maandenlang op de proef. Pubers, voor wie 
vrienden zo belangrijk zijn, mochten van de ene 
dag op de andere geen enkel sociaal contact 
meer hebben. Leerkrachten, die houden van 
interactie in een les, moesten tevreden zijn met 
een schermpje vol kopjes. Veel beeld, maar 
weinig klank. En ouders, die hadden geen 
andere keuze dan zichzelf telkens heruit te vin-
den: zij moesten de taken van moeder en va-
der, opvoeder, leraar, psycholoog, bemiddelaar 
… met elkaar combineren. En dat bovenop hun 
professionele bezigheden, chapeau.”

“Nog nooit gaf het zo’n fantastisch gevoel om 
op 1 september naar school te mogen gaan. 
Leerlingen wilden elkaar zo graag een knuffel 
of kus geven, maar hun spontaniteit en onbe-
zorgdheid werden eens te meer gefnuikt door 
de nog steeds geldende coronamaatregelen. 
Toch blijf ik er rotsvast in geloven dat we hier 
samen doorheen komen!”

 Trui Denolf en Annie Van Huffel samen 
met schepen van Onderwijs Kenny Ketels.
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Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken? 
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 106 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 29 hectare 

natuurreservaat toegankelijker,

• neemt Vlaanderen het Kasteel van Poeke en het omringende bosrijke park over: een ideale 

toegangspoort naar het Oost-Vlaamse platteland,

• blijft het Ravottersbos in Zottegem een speelbos en wordt het niet gekapt,

• komen er bufferzones langs de Barbierbeek, zodat regenwater vastgehouden kan worden voor 

gebruik in drogere periodes.

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Oost-Vlaanderen ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.” 

“

Samen maken we Oost-Vlaanderen groenerSamen maken we Oost-Vlaanderen groener
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